
Salutació El Celrè, 3

C 'otnja saboti, bé per mitjà de la revista municipal o peraltes mitjans de comunicado, la millora 
i eixamplamenì de la 0-950 de Quarta Qíronas'ba analposposanl en el lemps per cap rici de la Conselleria 
d'Obres cPúbliques de la Qeneralilal. Ca unes selmanes ens oàrem entrevistar amb el Conseller ór. Clas 
per reivindicar una vegada més el comengament d'aqüestes obres. On el transcurs de la reunió, vàrem 
criticar al conseller el fel de que s'haginportai a terme o que s'estiguin execuìanì obres en allres carreleres de 
la comarca on elpercenìalge de transiten infim comparai amb el de la carretera C-950 de Quarta Qirona. 
01 conseller es va voler justificar aduinì que aquesta obra no ha entrai en els pressupostos d'enguany per el 
seu elevai così, uns 950 milions depessetes, quanlilat que ìrobem exagerada (tan sois s'han de refer3,5 
km.) i així li vàrem fer saber. 01 ór. Cías es va compromete a lomar a estudiar elprojecte per tal de 
rebaixar el seu cosi i que ens propers mesos ens comunicara quelcom sobre l'assumpte.

Respecte al  vas solermi del camp de fútbol, ens comunicò que elpas inferior per accedír des de 
l'accés a l'Cd-l al camp de fútbol i al nudi urba, està en fase d'esludi i que, un copfelá la traduccíó que en 
resulti en despeses, es podrá fer una previsió sobre la seva possíble programado.

cPel que fa  a la Cerllongacíó del vial d‘Ornili G rabil fins a la Creueta . ens dígué que està pendenl de 
programado i que per el seu elevai così (uns 595 milions) podría demorar-se uns anys més.

On un altre aspecle de coses, us he de dir que, les obres de la segona fase del C ocal óocíal 
cPolívalent de Guarí, segueixen a bon ritme. Cambé d'aquí a poques selmanes, es portaran a lerme les obres 
d'explanado del que sera Camp de Culbol-1. J fa  seva ubicado será al costal de la zona esportiva. SPquesl 
camp de fútbol venia essenl reivíndicat per la ¿ junta del Club de Cutbol Quart i els propis pares que hi 
col. laboren, i des de l'Cjuntament hem visi que es feía necessari donai al nombre elevai de nens (uns 
vuilanìa) que practiquen aquesl esporì.

C uli recordar-vos, també que s'esìà treballanì en l'edició del llibre del municipi de Quart i que 
qualsevol documentado anìiga que tinguen,ja siguí escrita o en fotografía, agraíríem que ens laféssiu arribar 
per treure'n copies, col.laborant així a que el llíbre siguí el més compiei possíble.

C o  vull deíxar de fer esmenl a que tot i els íntenls per parí de l'Cjuniamenl per manlenir l'equíp 
medie, des del Cepartament de óanítat de Qirona no hí ha hagul voluntaipolítica per resoldre aquesl afer. 
On definitiva, han imperai els ínleressos polítíes per sobre la voluntalpopular.

Cer altra banda, des de feía molls anys, es venía requerid a Correus la millora del servei i unes 
noves instai.lacions fora de /'edifici municipal. Cones bé, en parí, f malmeni se'ns ha escoltaf. Ca unes 
selmanes s'ha ampliai l'borati d'alendó alpúblic fins a dues hores díáries i també s'ha ampliai amb un 
ajudanl el servei de repartíment. Cambé, aquests últíms dies, Correus s'ha posai en contacte amb diferents 
propielaris de locáis, per tal de que ben avíat puguí traslladar-hí les ofícínes ubicades adualmenl en els 
baíxos de l'edifici municipal. Coles aqüestes míllores revertirán en una millora importad del servei de Correus 
a Quart.

C'alguns d'aquests temes en trobareu més informado a l'interior de les pagines d'aquesta revísta.
Cíns a la propera, rebeu una cordial salutació.

Cere Cabarrocas i óiljes
JC'dcalde


